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СБЫТОВАЯ ПОЛИТИКА, ТОВАРОПРОВОДЯЩАЯ СЕТЬ, ФАКТОРЫ, ДИЛЕРЫ, ДИСТРИБЬЮТОРЫ, МАРКЕТИНГ

Целью дипломной работы являетсяразработка предложений по совершенствованию товаропроводящей сети ООО «Билтонг-продукт».
В рамках достижения поставленной цели автором были поставлены следующие задачи:

1. Определить сущность сбытовой политики предприятия;

2. Выявить факторы, влияющие на сбытовую политику предприятия;

3. Оценить эффективность товаропроводящей сети ООО «Билтонг-продукт»;

4. Разработать основные направления совершенствования сбытовой политики. 

Объект исследования – ООО «Билтонг-продукт».
Предмет исследования – товаропроводящая сеть предприятия.
Методы исследования: принципы системного подхода, научные методы анализа, синтеза, сравнения, аналогии, обобщения.
Область возможного практического применения:  организации Республики Беларусь
Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.

Course work: 69 p. 9 fig. 19 tab., 59 source, Appendix 3.

DISTRIBUTION POLICY, DISTRIBUTION NETWORK, FACTOR, DEALERS, DISTRIBUTORS, MARKETING

The aim of the course work is to develop proposals for improving the distribution network of "Biltong-product."

As part of achieving this goal by the author were as follows:

1. determine the nature of the sales policy of the enterprise;

2. Identify the factors that influence the sales policy of the company;

3. assess the effectiveness of the distribution network of "Biltong product";

4. Develop main directions of improvement of marketing policy.

The object of study - of "Biltong-product."

Subject of research - the company distribution network.

Methods: The principles of systemic approach, scientific methods of analysis, synthesis, comparison, analogy, generalization.

The area of ​​possible practical application: the organization of the Republic of Belarus

The author of the work confirms that resulted in her settlement and analytical materials correctly and objectively reflects the state of the test process, and all borrowed from the literature of the sources and other theoretical, methodological and methodical positions and concepts are accompanied by references to their authors.
